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Szanowni Państwo!

W tegorocznej edycji  Festiwalu Filmów Polskich w Moskwie można będzie obejrzeć około 50 filmów o mocno 

zróżnicowanej  tematyce,  zrealizowanych  w różnorodnych  konwencjach,  zarówno  przez  uznanych,  dojrzałych 

twórców, jak i młodych debiutantów.

Pokazy  wybranych  produkcji  fabularnych  i  dokumentalnych,  długo-  i  krótkometrażowych,  stworzą  możliwość 

lepszego i bardziej wszechstronnego poznania współczesnego polskiego kina.

Podczas Festiwalu zaprezentowane będą rosyjskiej publiczności najciekawsze i jednocześnie reprezentatywne 

przykłady polskiej sztuki filmowej. Mam nadzieję, że - będąc cennym źródłem wiedzy o współczesnej Polsce i 

Polakach, ich życiu codziennym, problemach i troskach, nadziejach i radościach - dostarczą też Państwu dużo 

wrażeń natury estetycznej. 

Film to znakomite świadectwo czasów. Śledząc historie bohaterów wpisane w kontekst historyczny, społeczno-

polityczny i obyczajowy poznajemy świat i ludzi, którzy go zamieszkują. Poznanie służy lepszemu zrozumieniu. 

Zrozumienie zaś, to pierwszy krok do budowania dobrych relacji - ponad granicami i podziałami.

Organizatorom i Widzom Festiwalu Filmów Polskich życzę wielu wspaniałych i niezapomnianych wrażeń podczas 

pokazów.

Z serdecznymi pozdrowieniami

Hanna Gronkiewicz – Waltz
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